

3 gajah Kampung Gemunchor dipindahkan secara berperingkat

Oleh Mohd Rafi Mamat - Februari 4, 2024 @ 1:55pm
bhnews@bh.com.my



Gajah jantan yang ditangkap di Kampung Gemunchor, Mukim Cheka dipindahkan ke habitat asal. - Foto NSTP/Ihsan PKGK

KUALA LIPIS: Pusat Konservasi Gajah Kebangsaan (PKGK) Kuala Gandah Lanchang memindahkan tiga gajah secara berperingkat yang ditangkap Kampung Gemunchor, Mukim Cheka, dekat sini.

Operasi pertama memindahkan kumpulan haiwan berkenaan dilakukan semalam dengan memindahkan gajah jantan berumur antara 22 hingga 25 tahun dan saiz tapak kaki 15 inci.

Ketua PKGK Kuala Gandah, Che Ku Mohd Zamzuri Chik Wan Ab Rahman, berkata kumpulan gajah berkenaan ditangkap oleh Unit Tangkapan Gajah (UTG) Jabatan Perlindungan Hidupan Liar dan Taman Negara (Perhilitan) Pahang pada Rabu lalu, kira-kira 9.30 pagi.

Katanya, baki sepasang lagi gajah yang ditangkap akan dipindahkan esok. Haiwan berkenaan yang memusnahkan tanaman kelapa sawit milik penduduk setempat menjadikan hutan Taman Negara Pahang sebagai habitat semula jadi.

Menurutnya, selepas menerima aduan penduduk yang melihat kemunculan kumpulan gajah berkenaan, anggota UTG Perhilitan Pahang segera ke tempat kejadian dan berjaya menangkap masing-masing seekor gajah betina dan dua jantan.

"Operasi kali ini diketuai Penolong Pegawai Hidupan Liar PKGK Kuala Gandah, Muhammad Ashraf Naim Zambri bersama 12 kakitangan PKGK dibantu 10 anggota UTG Perhilitan Pahang dan tiga anggota Pejabat Perhilitan Daerah Lipis.

"Gajah denak Kasturi dan Cheri digunakan bagi menarik gajah liar terbabit seterusnya dapat melancarkan operasi memindahkan haiwan liar terbabit," katanya, dihubungi di sini hari ini.

Beliau berkata, Kasturi dan Cheri terpaksa menarik gajah liar terbabit sejauh kira-kira 200 meter menggunakan laluan dalam ladang kelapa sawit untuk menaiki lori sebelum dipindahkan ke kawasan hutan habitat semula jadi haiwan terbabit.

Che Ku Mohd Zamzuri berkata, sebelum dilepaskan ke habitat asal gajah liar terbabit dipasang dengan mikrochip termasuk dilakukan pengukuran morfologi.

Menurutnya, ia adalah gajah yang pertama dipindahkan di negeri ini tahun ini, tahun lalu sebanyak 11 gajah berjaya dipindahkan.